

## Referat af bestyrelsesmøde 08-10-2020

Deltagere: Jannick, Jeppe & Marcus

### I. Navneopråb

Jeppe foretog navneopråb. Følgende personer var tilstede: Jannick, Jeppe og Marcus.

### II. Åbne punkter

- a) Ny dør og låse system
  - i) Vi skal have bestilt en ny dør af en tømre. Når vi har fået lavet en aftale om dette vil SecureTec ApS overtage kontakte omkring installation af dør og nyt låsesystem. Jeppe prøver at finde en tømre. Marcus kender måske en, eller kan få en anbefaling af sin hustru.
- b) El – reparationer og fremtidige projekter
  - i) Vi har fået installeret nye stikkontakter i det forreste rum, og i "køkkenet". Vi har også fået lavet et generelt el-tjek, og det som ikke er blevet fikset er fint nok til vores behov. Medlemmet Svend stod for at skabe kontakt til den elektriker vi har brugt, Mike har stået for kontakten ellers.
  - ii) Den elektriker vi har brugt, vil også gerne installere nye lamper i spillerummet, og har sagt at han kan lave de lysstofrørslamper vi har stående til formålet om til LED lamper. Jeppe får kontakt info af Mike og står for at få det på plads.
- c) VVS
  - i) Vi skal have en VVS'er forbi til at kigge på vores vandrør i begge badeværelser.
  - ii) Der er et rør i "kontoret" som har et læk. Marcus har kontaktinfo på en VVS'er og vil få dem ud til at kigge på både rør og vandrør.
- d) Internet
  - i) Vi kan ikke få internet igennem vores udlejer. Jeppe vil i stedet kontakte beboerne i opgangen for at se hvad de har gjort og vi kan hægte os på den løsning. Hvis det ikke kan lade sig gøre må vi finde en løsning hos en udbyder selv.

### III. Nye punkter

- a) Skift af regnskabssystem og regnskabsår

- i) Jeppe (og Marcus) har talt om at de gerne ville skifte regnskabssystem og regnskabsår. E-conomic er det system de har talt om, da det både ville lette en del bogføringsbyrder og da de også har fået en abonnementsløsning ville vi forhåbentligt kunne overføre vores regnskab og services uden problemer. I den forlængelse ville vi også gerne have lavet vores regnskabsår til også at følge kalenderåret – som det faktisk også står i vedtægterne at det burde. Jeppe undersøger videre om det vil være en passende løsning. Marcus forslår at hvis Mike har tænkt sig at stoppe som kassér at vi så venter til det tidspunkt med at skifte regnskabssystem. Medmindre Mike også er med på ideen, så kan vi evt. skifte pr. 01-01-2021. Jeppe vil undersøge om E-conomic understøtter alle behov, og om vi evt. kan få noget rabat.
  
- b) Køb af terræn og måtter
  - i) Jannick har fået et tilbud af vores medlem Kasper Agdal om at købe lidt ørken-terræn og en ørken-måtte, til i alt 700kr. Det takker vi ja til. Jeppe står for betalingen. Terrænet står allerede i klubben.
  - ii) Lukas har bedt klubben om at indkøbe 2 nye spillemåtter. Det bliver godkendt. Jeppe står for indkøbet.
  - iii) Jannick og Marcus taler om hvorfor vi stadig ikke har fået lavet et opbevaringssystem til vores spillemåtter. Det aftales at Jannick bliver tovholder på at få Mike (eller andre) til at hjælpe med at sætte et system op i mellemgangen, der hvor der pt står en masse rod.
  
- c) Ny indretning / møblement
  - i) Vi vil gerne have flyttet en masse rundt og købt nye møbler/smidt gamle møbler ud. Der aftales planlægningsdag d. 17-11-2020 kl. 18 og arbejdsdag d. 21-11-2020.
  
- d) Eventuelt
  - i) Rengøring
    - (1) Marcus er MEGET træt af at folk er blevet ekstra dårlige til at rydde op efter sig selv/gøre rent efter sig selv. Da han lagde en post ud om dette på FB fik han mange kommentarer om at flere medlemmer delte den holdning, og en del beskeder med samme indhold/blame placement på hvem folk tror er skyldnere. Det bliver aftalt at Jeppe på bestyrelsens vegne laver et skriv på FB og som en del af et nyhedsbrev. Derudover aftales det også at de bestyrelsesmedlemmer som er "tovholdere" på diverse grupperinger i klubben, melder det ud i relevante fora at folk SKAL blive bedre til at hjælpe med at holde klubben ryddelig.



ii) Stregliste

- (1) Marcus efterspørger om det er muligt at sende rykkere ud pr. faktura til de medlemmer der efter ½ år stadig ikke har betalt hvad de skylder til kiosken. Det bliver enstemmigt vedtaget. Bevisbyrden for at have foretaget disse betalinger må i disse tilfælde ligge hos det individuelle medlem.

iii) Julefrokost

- (1) Jeppe lægger en doodle ud i bestyrelsens FB-gruppe for at se hvilke dage der vil passe bestyrelsen bedst i forhold til en julefrokost. Derefter meldes der ud til resten af klubbens medlemmer.

#### **IV. Mødet hæves**

Mødet hævede mødet kl. 19:00

Referat er sendt af: Jeppe

Referat er godkendt af: Jeppe

